
 

 

 
Številka: 032 22/2018 – 20 
Datum: 15. 3. 2022 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v četrtek, 17. 2. 2022, ob 16. uri v konferenčni 
dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Lovro Bačun, Silverija Belčič, Drago Bolčina, Tamara Gornjak, Barbara 
Jert, Peter Juhart, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Mihael Kranjčević, Irena 
Kukovec Stajan, Martin Lesjak, Danilo Lešnik, mag. Bojana Muršič, Petra Mušič, 
Ladislav Pepelnik, Andrej Pliberšek, Blaž Sternad 
 

 
 
Vabljeni  
prisotni: 

 
 
Katja Markač Hrovatin, direktorica OU, Saša Ajd, Boštjan Petek, Anton Gmeiner,  
Tanja Kocjan, Marjana Blažke, Ksenija Šef /vsi občinska uprava/, mag. Zorica 
Zajc Kvas /Skupna občinska uprava Maribor/, Matjaž Dolamič /Javni holding 
Maribor, d. o. o./, Mojca Magajna /Bonorum, pravno svetovanje, d. o. o. /, Gorazd 
Ladinek /direktor JZ ŠPR/, Uroš Zorman /Tea Tošić Golob /BK TV/, Tanja Mitrić 
/BK TV/, Nika Haddad /NET TV/, Jože Antolin /NET TV/. 

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 18 članov OSOR, 
zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 18 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše. Občinski svet Občine Ruše je sklepčen in lahko veljavno 
sklepa. 

 
AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE IN 4. IZREDNE 
SEJE 

 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 19. redne seje, z dne 23. 12. 2021. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 19. redne seje OSOR, z dne 23. 12. 

2021. 
 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 4. izredne seje, z dne 26. 1. 2022. 
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Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 4. izredne seje OSOR, z dne 26. 1. 

2022. 
 

AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je predstavila predlagan dnevni red.  
 
Predlagani DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 19. redne seje in 4. izredne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2022 – druga obravnava 
5. Odlok o programu opremljanja za občinski podrobni prostorski načrt na območju enot 

urejanja prostora (EUP) RU 39 in RU40-del – hitri postopek 
6. Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v Javnem 

lekarniškem zavodu Mariborske lekarne Maribor – prva obravnava 
7. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Nigrad d. o. o. – prva obravnava 
8. Dokument identifikacije investicijskega projekta za investicijo »Širitev vodovodnega 

omrežja na vododeficitarna območja občine (Lobnica – Martnica)« 
9. Letni program športa za leto 2022 
10. Soglasje k Statutu Javnega zavoda Športni park Ruše 
11. Problematika novih cenikov Javnega zavoda Športni park Ruše 
12. Program dela Občinskega sveta Občine Ruše v letu 2022 
13. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
14. Informacije županje in občinske uprave 

− Pisna informacija: Poročilo o nadzoru pravilnosti in smotrnosti porabe sredstev 
proračuna in zaključnega računa proračuna Občine Ruše za leto 2020 

 
Predsedujoča je iz dnevnega reda umaknila 5. točko dnevnega reda – Odlok o programu opremljanja 
za občinski podrobni prostorski načrt na območju enot urejanja prostora (EUP) RU 39 in RU40-del – 
hitri postopek. Predsedujoča je predlagala, da preštevilčijo točke dnevnega reda zaradi odsotnosti 
razlagalca gradiva in da točko 7. dnevnega reda - Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Nigrad d. o. 
o. – prva obravnava, obravnavajo pod 11. točko dnevnega reda.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje predlagan dnevni red. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi predlagani dnevni red. 
 

1. Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 19. redne seje in 4. izredne seje  
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3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2022 – druga obravnava 
5. Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v Javnem 

lekarniškem zavodu Mariborske lekarne Maribor – prva obravnava 
6. Dokument identifikacije investicijskega projekta za investicijo »Širitev vodovodnega 

omrežja na vododeficitarna območja občine (Lobnica – Martnica)« 
7. Letni program športa za leto 2022 
8. Soglasje k Statutu Javnega zavoda Športni park Ruše 
9. Problematika novih cenikov Javnega zavoda Športni park Ruše 
10. Program dela Občinskega sveta Občine Ruše v letu 2022 
11. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Nigrad d. o. o. – prva obravnava 
12. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
13. Informacije županje in občinske uprave 

− Pisna informacija: Poročilo o nadzoru pravilnosti in smotrnosti porabe sredstev 
proračuna in zaključnega računa proračuna Občine Ruše za leto 2020 

 
AD/4 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE RUŠE ZA LETO 2022 – DRUGA OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Boštjan Petek /občinska uprava/ in županja. Boštjan Petek je 
povedal, da odlok o proračunu obravnavajo v drugi obravnavi. Predstavil je spremembe, ki so ključne 
za razumevanje gradiva v drugi obravnavi. Vse spremembe, ki so se zgodile med prvo in drugo 
obravnavo je strnil v štiri točke.  

- Celovita energetska sanacija javnih objektov v lasti Občine Ruše. V investicijski program, ki 
ga je sprejel občinski svet, je vključenih manj objektov, kar pomeni za 700.000 evrov manj 
prihodkov iz naslova sofinanciranja države ter nižjo skupno vrednost investicijskega 
projekta. 

- Proračun za leto 2021 je realiziran. Znan je ostanek sredstev na računu in projekti, ki so 
imeli finančno konstrukcijo dve leti in jih je potrebno zagotoviti tudi v letu 2022. Znani so 
tudi prihodki, ki niso bili realizirani in jih je tudi potrebno vključiti v proračun za leto 2022. 

- Participativni proračun - vključiti je potrebno izglasovane projekte na ustrezne proračunske 
postavke oz. proračunska področja. V prvi obravnavi so občinski svet seznanili, da so 
sredstva rezervirana na splošni postavki, sedaj pa se morajo prerazporediti na ustrezne 
proračunske postavke.  

- Četrta sprememba je povezana z Zakonom o finančni razbremenitvi občin, ki je že začel 
veljati v letu 2021. Subvencije tržnih najemnin financira po novem država, občina pa v poslih 
nastopa kot posrednik in terjatve in obveznost vodi samo na kontih stanja. Prihodke iz tega 
naslova sofinanciranja so zmanjšali in ustrezno tudi proračunsko postavko - subvencije 
stanarin. 

 
Občinska uprava predlaga sprejem petih sklepov, ki so zapisani v gradivu.  
 
Županja je prisotnim povedala, da je v proračunu prišlo do manjših sprememb med prvo in drugo 
obravnavo. Razloge, zakaj je do tega prišlo, je pojasnil Boštjan Petek. V nadaljevanju je prisotne 
seznanila z najpomembnejšimi investicijskimi projekti: 

− celovita energetska sanacija javnih objektov, 
− sanacija Osnovne šole Janka Glazerja Ruše,  
− čiščenje in odvajanje odpadne vode, 
− prizidava zdravstvene postaje v Rušah, 
− ureditev trga v Rušah, 
− širjenje vodovodnega omrežja na vododeficitarna območja. 
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Proračun zajema tudi pomembne socialne programe, za katere občina nameni kar nekaj 
proračunskega denarja.  
 
Prisotne je seznanila, da so bili vloženi 3 amandmaji, ki jih bo prebrala tako, kot so jih dobili. Pri 
vsakem amandmaju je podala obrazložitev. 
 
Amandma številka 1 se glasi: 
 
K 8.členu Odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2022 

− 8. člen se spremeni tako, da se glasi: 
»1) Županja lahko spreminja vrednosti posameznih projektov (višjih od 100.00 evrov) v načrtu 
razvojnih programov do višine 20 % vrednosti celotnega projekta in o tem obvešča županja 
dvakrat letno občinski svet. Projekte, ki presegajo vrednost za več kot 20 %, mora predhodno 
potrditi občinski svet. 
2) Projekti, za katere se zaradi prenosa plačil v tekoče leto zaključek financiranja prestavi iz 
predhodnega v tekoče leto, se uvrstijo v načrt razvojnih programov po uveljavitvi proračuna. 
3) Novi projekti se uvrstijo v načrt razvojnih programov na podlagi odločitve občinskega 
sveta.« 

 
Povedala je, da so takšen sklep sprejeli že v prejšnjem letu in že takrat je občinska uprava občinski 
svet seznanila, da lahko takšen sklep omejuje posamezne investicije (potrebno je sklicati sejo 
občinskega sveta). Predlagala je, da se amandma umakne zaradi investicijske naravnanosti, saj bodo 
morali pri javnih razpisih biti dokaj hitri. 
 
Amandma številka 2 se glasi: 
 
K 13. členu Odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2022 

− V 1. odstavku 13. člena se za piko doda besedilo: 
»za namen odvodnjavanja in čiščenja odpadnih vod.« 

 
V letu 2022 ne gre samo za velik projekt čiščenja in odvajanja odpadnih voda, ampak tudi za 
energetsko sanacijo javnih objektov ter prizidavo zdravstvene postaje. S tema dvema projektoma smo 
se že prijavili na razpis in v tem trenutku ne vemo, kakšen bo delež občinskega financiranja. Zaradi 
predlagane omejitve omejujejo občino pri realizaciji posameznih investicijskih projektov. Težje se 
bodo izvajale investicije in najemali ugodni krediti. 
 
Amandma številka 3 se glasi: 
 
Vrednost na postavki 4326 (pluženje javnih površin) se zmanjša iz 130.000 evrov na 100.000 evrov, 
medtem ko se vrednost na postavki 1010 Izredne socialne pomoči poveča iz 12.000 evrov na 42.000 
evrov. 
 
Povedala je, da je Občina Ruše izredno socialno naravnana in da že sedaj pomaga na vseh področjih. 
Vsako leto se dodatno podelijo »županjini praznični paketi«. Za ta namen so že rezervirana sredstva 
v sedanjem proračunu. Izpostavila je, da so se sredstva za humanitarne organizacije iz leta 2018 iz 
6.500 evrov zvišala na 17.600 evrov. Da so programe izredna socialna pomoč iz zneska 1.186,00 
evra zvišali na 11.267 evrov. Drugi programi pomoči so se iz leta 2018 iz 38.700 evrov zvišali na 
127.293 evrov, kar pomeni, da občina pomaga socialno šibkim občanom. Pri tem amandmaju je 
težava ta, da so na postavki 4326 – pluženje sredstva že v celoti porabljena. 
Pripravljavce amandmaja je prosila, da točno napišejo, na katere postavke bi prerazporedili denar in 
koliko. Prosila je, da umaknejo amandma ali pa uravnotežijo proračun. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
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Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je na sami seji sprejeli besedilo, ki je pod amandmajem št. 1 in ga 
vezali na sprejem proračuna v drugem branju. S 3 glasovi ZA je bil sprejeto besedilo amandmaja št. 
1. Z 2 glasovoma ZA so bili sprejeti ostali sklepi. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je vse sklepe, ki so bili predlagani sprejel. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval Odlok o proračunu. Odbor je z 2 glasovoma ZA in 1 glasom 
PROTI sprejel vse predlagane sklepe. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval gradivo in prav tako so dobili 
ustrezne odgovore na postavljena vprašanja. Odbor je z 2 glasovoma ZA (3 glasovi vzdržani) sprejel 
predlagane sklepe. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je pregledala Odlok in soglasno s 4 glasovi ZA nomotehnično potrdila vse 
štiri sklepe. 
Razprava  
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Darko Knez, Lovro Bačun, Barbara Jert, Jernej Ajd, Bojana 
Muršič, Drago Bolčina, Ladislav Pepelnik, Peter Juhart, Marjana Kotnik Poropat. 
 
Martin Lesjak je povedal, da zaradi časovne stiske niso pravočasno uspeli vložiti amandmaja in so 
sedaj na seji podali predlog sklepa ob sprejetju proračuna. Prosi županjo, da ta predlog sklepa da na 
glasovanje.  
 
Prisotne je seznanil s predlogom sklepa:  
OSOR prepoveduje vse nadaljnje postopke in črpanje proračunskih sredstev iz postavke 421 
(izdelava prostorskih aktov/področje prostorskega planiranja), v zvezi z novo traso Ruške obvoznice. 
Aktivnosti se lahko nadaljujejo le na podlagi posebnega soglasja OSOR. Županja mora na naslednjo 
sejo OSOR uvrstiti točko dnevnega reda, o aktivnostih in finančnih posledicah za proračun od 1. 1. 
2019 dalje, v zvezi z načrtovanjem vseh tras Ruške obvoznice. Sredstva iz omenjene postavke 421 
pa se lahko izrecno uporabijo za drugo prostorsko planiranje in izdelavo prostorskih aktov, ki z 
obvoznico niso povezani. 
Povedal je, da je takšen predlog sklepa podpisalo 15 svetnikov in svetnic od 18.  
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali županja, Anton Gmeiner, Boštjan Petek in Katja Markač 
Hrovatin. 
 
Županja je prisotne seznanila, da bodo glasovali o amandmajih, le pri amandmaju št. 3 prosi 
pripravljavce, da pripravijo usklajenost v smislu proračunskega ravnovesja. O predlogu sklepa, ki je 
bil predlagan naknadno, bodo prav tako glasovali. 
 
Ladislav Pepelnik je predlagal odmor, da se lahko uskladijo, preden glasujejo o amandmajih in 
proračunu.  
 

Županja je predlagala ob 17.25 odmor. 
Nadaljevanje seje ob 17.40. 

Prisotnih 17 članov OSOR. 
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Županja je prosila pripravljavce amandmajev, da predstavijo predloge. 
 
Ladislav Pepelnik 
Povedal je, da prvi amandma ostaja enak. 
V drugi amandma, ki govori o zadolževanju, bi vključili  4 ključne projekte: odvodnjavanje in čiščenje 
odpadnih vod, vodooskrba, Dom kulture Ruše in Zdravstvena postaja Ruše. 
 
Prisotnih 18 članov OSOR: 
 
Amandma št. 3 ostaja takšen, kot je zapisan.  
 
Županja pove, da bo v primeru izglasovanja amandmaja št. 3 ponovno prekinjena seja in bo strokovna 
služba povedala na kakšen način doseči proračunsko ravnovesje. 
 
Županja je povedala, da bo sklep, ki so ga svetniki in svetnice predlagali na seji, dala na glasovanje 
kot sklep v samem proračunu. Prav tako je dala na glasovanje predlagane amandmaje. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 6 PROTI je bil sprejet  
5. SKLEP: Amandma številka 1: 

8. člen se spremeni tako, da se glasi: 
»1) Županja lahko spreminja vrednosti posameznih projektov (višjih od 100.00 
evrov) v načrtu razvojnih programov do višine 20 % vrednosti celotnega projekta 
in o tem obvešča županja dvakrat letno občinski svet. Projekte, ki presegajo 
vrednost za več kot 20 %, mora predhodno potrditi občinski svet. 
2) Projekti, za katere se zaradi prenosa plačil v tekoče leto zaključek financiranja 
prestavi iz predhodnega v tekoče leto, se uvrstijo v načrt razvojnih programov po 
uveljavitvi proračuna. 
3) Novi projekti se uvrstijo v načrt razvojnih programov na podlagi odločitve 
občinskega sveta.« 

 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 5 PROTI je bil sprejet  
6. SKLEP: Amandma številka 2: 

V 1. odstavku 13. člena se za piko doda besedilo: 
»za namen odvodnjavanja in čiščenja odpadnih vod, vodooskrbe, Doma kulture 
Ruše in Zdravstvene postaje Ruše«. 

 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet  
7. SKLEP: Amandma številka 3: 

Vrednost na postavki 4326 (pluženje javnih površin) 130.000 evrov na 100.000 
evrov, medtem ko se vrednost na 1010 Izredne socialne pomoči iz 12.000 evrov 
poviša na 42.000 evrov. 

 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 15 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše prepoveduje, da se od nadaljnje postopke in črpanje 

proračunskih sredstev iz postavke 421 (izdelava prostorskih aktov/področje 
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prostorskega planiranja), v zvezi z novo traso Ruške obvoznice. Aktivnosti se 
lahko nadaljujejo le na podlagi posebnega soglasja Občinskega sveta Občine 
Ruše. Županja mora na naslednjo sejo Občinski svet Občine Ruše uvrstiti točko 
dnevnega reda, o aktivnostih in finančnih posledicah za proračun od 1. 1. 2019 
dalje, v zvezi z načrtovanjem vseh tras Ruške obvoznice. Sredstva iz omenjene 
postavke 421, pa se lahko izrecno uporabijo za drugo prostorsko planiranje in 
izdelavo prostorskih aktov, ki z obvoznico niso povezani. 

 
Županja je predlagala ob 17.58 odmor. 

Nadaljevanje seje ob 18.10. 
 
Prisotnih 18 članov OSOR. 
 
Zaradi usklajenosti v smislu proračunskega ravnovesja je županja prosila Boštjana Petka, da pojasni 
amandma številka 3. Povedal je, da je predlog sledeči: Vrednost na postavki 160 - splošna 
proračunska rezervacija se zmanjša za 20.000 evrov in vrednost na proračunski postavki 61 - 
proračunska rezerva se zmanjša za 10.000 evrov in se prenese na proračunsko postavko 1010 - 
izredne socialne pomoči (30.000 evrov). Ustrezno temu pa se popravi tudi 5. in 6. člen Odloka o 
proračunu. 
 
Županja je povedala, da je sedaj proračun usklajen. Na postavko 1010 – izredne socialne pomoči 
gre dodatnih 30.000 evrov, iz 12.000 evrov na 42.000 evrov in iz postavke 160 - splošna računska 
rezervacija gre 20.000 evrov ter iz proračunske postavke 161 – proračunska rezerva gre 10.000 evrov 
sredstev.  
 
Županja je dala na glasovanje predlagane sklepe. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
9. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2022 

v drugi obravnavi.  
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
10. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme letni program prodaje finančnega premoženja 

Občine Ruše za leto 2022.  
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
11. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Ruše za leto 2022.  
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
12. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše pooblašča županjo, da sprejme letni načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2022 za nepremičnine, ki niso zajete 
v letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2022 do 
vrednosti 10.000 evrov (brez DDV). 
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Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
13. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme letni plan razvoja in vzdrževanja občinskih 

cest za leto 2022.  
 

AD/5 
ODLOK O USTANOVITVI SVETA USTANOVITELJIC ZA IZVRŠEVANJE USTANOVITELJSKIH 
PRAVIC V JAVNEM LEKARNIŠKEM ZAVODU MARIBORSKE LEKARNE MARIBOR – PRVA 

OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Zorica Zajc Kvas /Skupna občinska uprava Maribor/. Prisotnim 
je pojasnila, da zaradi sprejema Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Javno lekarniški zavod 
Mariborske lekarne Maribor skupaj z 11 ustanoviteljicami, je treba uskladiti tudi sestavo sveta 
ustanoviteljic (prej 6, sedaj 11 občin ustanoviteljic). Akt o ustanovitvi skupnega organa določa naloge 
organa, način sprejemanja odločitve, financiranja in delitev stroškov med občinami.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je ta predlagani sklep soglasno potrdil. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 4 glasovi ZA potrdila predlagani sklep v prvi obravnavi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
14. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic za 

izvrševanje ustanoviteljskih pravic v Javnem lekarniškem zavodu Mariborske 
lekarne Maribor, v prvi obravnavi. 

 
AD/6 

DOKUMENT IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA ZA INVESTICIJO »ŠIRITEV 
VODOVODNEGA OMREŽJA NA VODODEFICITARNA OBMOČJA OBČINE (LOBNICA – 

MARTNICA)« 
 
Uvodno obrazložitev je podala Martina Magajna /Bonorum, pravno svetovanje, d. o. o./. Povedala je, 
da je na območju Areške ceste in Lobnice več objektov brez ustrezne javne vodooskrbe. Leta 2014 
je bil severno od predmetnega območja izgrajen nov vodovodni sistem Vinska pot s prečrpalno 
postajo in vodohranom. Višje se del naselja Lobnica v občini Ruše s pitno vodo oskrbuje preko 
starejšega, dotrajanega in sanitarno manj primernega lokalnega vodooskrbnega sistema z več 
lastnimi zajetji in zbiralnikom vode. Za zagotavljanje ustrezne vodooskrbe območja Lobnice je 
predvidena širitev vodovodnega sistema Mariborskega vodovoda od obstoječega vodohrana Vinska 
pot, do predvidenega novega vodohrana Dobnik. Natančnejši podatki in obrazložitev je podana v 
gradivu, ki so ga občinski svetniki prejeli. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval predlagani dokument in je s 5 
glasovi ZA potrdil sklep. 
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Razprava  
 
V razpravi so sodelovali: Drago Bolčina, Marjana Kotnik Poropat. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podala Martina Magajna in Andrej Pliberšek. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
15. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije 

investicijskega projekta (DIIP) za investicijo »Širitev vodovodnega omrežja na 
vododeficitarna območja občine (Lobnica – Martnica)«. 

 

AD/7 
LETNI PROGRAM ŠPORTA ZA LETO 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podala Marjana Blažke /občinska uprava/. Povedala je, da Letni program 
športa (LPŠ) določa obseg in vrsto športnih dejavnosti, ki se sofinancirajo iz javnih sredstev, ter 
obsega sredstev, ki se za njihovo uresničevanje zagotovijo v proračunu občine. Sprejem in potrditev 
letnega programa športa zagotavlja uresničevanje javnega interesa v športu na ravni lokalne 
skupnosti. V letu 2022 so predvidena sredstva v proračunu občine na podlagi potrjenih projektov 
participativnega proračuna. Na področju športa je predvidena nabava fitnes opreme na Smolniku, 
nakup tartana za malo otroško igrišče v Športnem parku Ruše, zaščitna ograja igrišča na Smolniku, 
vzdrževanje zaščitnih ograj na igrišču v Bistrici ob Dravi, nogometnem stadionu Ruše in nabava 
toplotne črpalke v Športni dvorani Ruše. Razdelitev sredstev po posameznih področjih je podrobneje 
opredeljena v LPŠ za leto 2022. Prav tako je LPŠ usklajen s športno sfero.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je seznanil z Letnim programom športa in s 4 glasovi ZA sprejel 
predlagani sklep. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
16. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme letni program športa v Občini Ruše za leto 

2022. 
 

AD/8 
SOGLASJE K STATUTU JAVNEGA ZAVODA ŠPORTNI PARK RUŠE 

 
Uvodno obrazložitev sta podala Tanja Kocjan /občinska uprava/ in Gorazd Ladinek /direktor ŠPR/. 
Tanja Kocjan je povedala, da so 8. 11. 2021 sprejeli Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Športni park 
Ruše in v 30. členu Odloka je določeno, da mora Javni zavod uskladiti Statut in druge splošne akte z 
Odlokom. Ker je šlo za večje spremembe, je direktor ŠPR skladno z 2. alinejo prvega odstavka 15. 
člena Odloka predlagal nov Statut, z uveljavitvijo katerega bo obstoječi Statut prenehal veljati. 
Občinska uprava je nov statut pregledala in ga uskladila z Odlokom.  
Gorazd Ladinek je podrobneje razložil predlagani Statut (podrobneje je zapisano v gradivu).  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
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Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval to gradivo in s 4 glasovi ZA je bil predlagan sklep sprejet. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je obravnavala gradivo in predlaga občinskemu svetu, da se predlagani 
Statut sprejme s pripombo, da se za 17. členom doda še besedilo:, ter v povezavi s 30. členom – 
govorila je o preambuli, in da se Statut pri naslednji spremembi uskladi z nomotehničnimi pravili, kar 
v tem trenutku ni. 
 
V razpravi so sodelovali: Bojana Muršič, Lesjak Martin. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podali Tanja Kocjan in Katja Markač Hrovatin. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
S 17 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
17. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o soglasju k Statutu Javnega zavoda 

Športni park Ruše s podano pripombo Statutarno pravne komisije. 
 

AD/9 
PROBLEMATIKA NOVIH CENIKOV JAVNEGA ZAVODA ŠPORTNI PARK RUŠE 

 
 
Uvodno obrazložitev je podala županja Urška Repolusk. Povedala je, da je občinska uprava želela 
problematiko dviga cen v Športnem parku Ruše (ŠPR) obravnavati na 4. izredni seji z dne 26. 1. 2022, 
vendar so jo svetniki umaknili iz dnevnega reda. Občina Ruše je ustanoviteljica Javnega zavoda 
Športni park Ruše (ŠPR), ta pa med drugimi nalogami v skladu z odlokom o ustanovitvi opravlja tudi 
javno službo, za katero je opredeljeno področje športa. Po analizi obratovalnih stroškov, katerih 
plačnik je Občina Ruše za javni zavod ŠPR, pri čemer so primerjali december 2020 in december 
2021 in so ugotovili minorno zvišanje cen. Povedala je, da Občina Ruše, kot financer ni zaznala 
potrebe dviga cen ŠPR Ruše, prav tako o dvigu cen ni bila seznanjena niti obveščena. Občinska 
uprava je od ŠPR zahtevala nove cenike ter gradiva, ki so podlaga za dvig cen. Po proučitvi le-teh ni 
razvidna argumentacija za dvig cen, direktor pa je dvig cen predstavil kot »idejo cenika« s kratkim 
dopisom. Po pregledu in primerjavi je bilo ugotovljeno, da so se cene drastično spremenile v 
primerjavi s starim cenikom, vendar direktor k tej spremembi ceni ni predložil argumentacije in prav 
tako ni predložil ekonomske analize upravičenosti dviga cen ali pojasnil metodologijo, na podlagi 
katere je prišel do izračuna novih cen. V gradivu so podrobneje predstavljene cene storitev drugih 
primerljivih objektov v Sloveniji s ŠPR.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance se je seznanil s problematiko in o sklepu, ki je predlagan, niso glasovali, kajti 
to je seznanitveni sklep, o katerem ni potrebno glasovati. Odbor je sprejel dodaten sklep, v katerem 
poziva vodstvo občine in javnega zavoda ŠPR, da se sestaneta in najdeta najboljšo rešitev glede 
cenovne politike ŠPR za občane Občine Ruše. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano gradivo. Povedal je, da ne odbor, kakor 
občinski svet nimajo pristojnosti, da bi lahko odločali o cenah. Kot predsednik je dobil v pregled sklep 
in po proučitvi je dal popravek, ki pa ga v tem gradivu ni zapisanega, zato ga je še enkrat povedal. 
Odbor je s 4 glasovi ZA sprejel ta seznanitveni sklep in da so se seznanili s cenikom, ki je začel veljati 
1. 1. 2022. V nadaljevanju je stavek, ki ga je poslal zapisnikarici Urški Pergarec, in ta stavek se glasi: 
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ŠPR in vodstvo občine pozivam k temu, da na neki način rešijo za mizo brez pretiranega medijskega 
pompa, ker to škodi obema stranema. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Mihael Kranjčević, Marjana Kotnik Poropat, Ladislav Pepelnik, Martin Lesjak, 
Drago Bočina, Jernej Ajd, Barbara Jert, Darko Knez. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podali županja in Gorazd Ladinek. 
 
Darko Knez je postavil vprašanje glede odstopov v Svetu zavoda JZ ŠPR (odstop 2 članov). Kot član 
KMVVI tega podatka ni dobil. Prosi za odgovor. 
 
Lovro Bačun – predsednik KMVVI je povedal, da nima informacije o odstopih članov. 
 
Katja Markač Hrovatin je povedala, da je odstopil predstavnik, ki je bil predlagan s strani 
zainteresirane javnosti. Te postopke so zavodu že sporočili (po starem Statutu je zavod dolžan speljati 
postopke). Včeraj (16. 2. 2022) proti koncu dneva so dobili še eno odstopno izjavo, še enega člana, 
ki pa je imenovan s strani ustanovitelja, o tem pa še niso obvestili KMVVI.  
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
S 4 glasovi ZA in 3 PROTI je bil sprejet  
18. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše se seznani s problematiko dviga cen javne službe v 

Javnem zavodu Športni park Ruše in cenikom, ki je pričel veljati s 1. 1. 2022. 
 

AD/10 
PROGRAM DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE V LETU 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja mrkač Hrovatin /direktorica občinske uprave/. Povedala je, da 
je za leto 2022 predvidenih 5. rednih sej in slavnostna seja v mesecu juniju 2022. V gradivu je po 
oddelkih predstavljeno predvideno gradivo za obravnavo na sejah občinskega sveta. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je s 4 glasovi ZA potrdil Program dela Občinskega sveta Občine Ruše 
za leto 2022. 
 
Razprave ni bilo 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
19. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Program dela Občinskega sveta Občine Ruše 

za leto 2022. 
 

AD/11 
ODLOK O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA NIGRAD D. O. O. – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podal Matjaž Dolamič /Javni holding Maribor, d. o. o./. Povedal je, da Javni 
holding Maribor združuje šest povezanih podjetij in od tega je pet že javnih podjetij. Družba Nigrad d. 
o. o. še ni javno podjetje in družbi Javni holding Maribor d. o. o. so zaupali pripravo Odloka o 
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ustanovitvi Javnega podjetja Nigrad d. o. o.. S preoblikovanjem v javno podjetje odpade potreba po 
podeljevanju koncesij za opravljanje gospodarske javne službe, ustanoviteljice pa hkrati pridobijo 
posebne ustanoviteljske pravice za neposredno določanje cen in pogojev za izvajanje gospodarskih 
javnih služb. Povedal je tudi, da Odlok nima posebnih finančnih posledic na delovanje občin 
ustanoviteljic.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je s 5 glasovi ZA sprejel predlagani sklep. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je soglasno potrdila predlagani sklep. 
 
Razprava 
 
V razpravi sta sodelovala: Martin Lesjak in Drago Bolčina. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podal Matjaž Dolamič in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
20. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega podjetja Nigrad 

d. o. o., v prvi obravnavi. 
 

AD/12 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSEKGA SVETA OBČINE RUŠE  

 
Vprašanja 
 
Lovro Bačun  

− Zanima ga, kako je glede obvoznice, saj se je na nanj obrnilo več občanov, ki živijo na tem 
območju, ob eni ali drugi trasi, ki je predvidena za obvoznico. Na podlagi objave, ki je bila 
objavljena na FB, je razvidno, da je nova podlaga s predlaganimi opcijami izdelana leta 2019 
pri podjetju ZUM. Na strani ERAR je razvidno, da je občina te dokumente plačala. Prosi, če 
lahko dobijo te podlage (podlage za novo umestitev obvoznice). Prav tako prosi za kopijo 
podpisane naročilnice, s katero je bilo to tudi naročeno. 

− Kako daleč je izdelava peš prehoda iz ulice Ruške čete do Petrolove črpalke. Se je kaj 
naredilo? Zdaj morajo hoditi naokoli, da lahko pridejo do črpalke. 

 
Darko Knez 

− Kdo je pobudnik prestavitve trase ruške obvoznice? 
− Kdo je naročil izdelavo dodatne variante, študije? 
− Kdo umešča nove trase v občini? 
− Koliko proračunskega denarja je bilo porabljenega v letih 2018, 2019, 2020, 2021 in 2022? 
− Prosi za pojasnilo, koliko proračunskega denarja je bilo porabljenega v sodnih postopkih in 

povezanih stroškov za plačilo odvetniških storitev v zadevi proti Tomiju Prosniku. Zanimajo 
ga tudi stroški vseh revizij, ki so bile izvedene v CEZAM-u, od nastopa županjinega mandata 
do današnjega dne (16. 2. 2022). 
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Drago Bolčina 
− Ali se Občina Ruše ravna po uredbi o zelenem javnem naročanju? Ali se pri naročanju živila 

JZ OŠ Janka Glazerja, upoštevajo minimalni deleži, ki jih mora doseči naročnik glede 
kakovosti živil. 

− Kdaj se bo dokončalo košarkarsko igrišče na Smolniku, vključno s poslikavo igrišča? 
 
Barbara Jert 

− Prosi za poročilo porabe proračunske postavke PP 4326, konto 402503 – pluženje javnih 
površin,  
− za leto 2020 po mesecih,  
− za leto 2021 po mesecih, 
− za januar 2022 
− ter odgovor, kje bo občina črpala sredstva za zimo 2022 (november, december), če bo 

do poletja 2022 postavko porabila. 
 
Pobude 
 
Drago Bolčina 

− V letu 2022 je planirana izgradnja kanalizacije v Trpinovi in Gozdarski ulici. Ob tej investiciji 
kot svetnik Levice daje pobudo, da se ustrezno uredi tudi druga komunalna infrastruktura 
vključno z asfaltno prevleko ulice. Sedaj, ko je urejena zemljiškoknjižna situacija in je vse 
preneseno v javno dobro upravičeno, pričakujejo, da ne bo več izgovorov in odlašanja. Tudi 
izgovor na račun kohezijskih sredstev, ki jih lahko ne dobimo, za krajane ne bodo izgovor. Če 
se lokalna skupnost zadolžuje, pa naj se zadolžijo tudi za nas občane, ker so že siti obljub. 

− Od 17. 2. 2022 bi kot svetnik občinskega sveta želel zaradi lažjega dela dobivati gradivo za 
seje OSOR v papirni obliki. 

 
Barbara Jert 

− Pridobitev začasne rešitve sanitarijev na območju smučišča Areh. Prosili bi za realizacijo 
premičnih sanitarijev, ki jih bo občina namestila in bodo stala na območju smučišča in na 
parkirišču, ter bodo nameščena celotno leto 2022, oziroma tako dolgo, dokler občina ne bo 
sprejela OPN za ta prostor in bodo uredili komunalno infrastrukturo na tem območju. Občina 
ima dovolj lastnega zemljišča na tem območju, da sanitarije stojijo celotno leto, kot javni WC 
za vse pohodnike in turiste, smučarje in podobno. 

 
AD/13 

INFORAMCIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 
 
Svetniki so dobili pisno informacijo: Poročilo o nadzoru pravilnosti in smotrnosti porabe sredstev 
proračuna in zaključnega računa proračuna Občine Ruše za leto 2020. 
 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Povedala je, da so 14. 2. 2022 vložili gradbeno dovoljenje za prizidavo vrtca v Rušah, 
− Podpisana je služnostna pogodba za gradnjo štirisedežnice na smučišču Ruška, 
− V pripravi je služnostna pogodba za pripravo kolesarskega poligona, Bike parka na Arehu, 
− Pripravljena je javni razpis za podelitev koncesije za fizioterapijo. Čakajo na soglasje 

Ministrstva za zdravje, ki mora dati soglasja k samemu odloku za podelitev koncesije, 
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− Sklenjena je pogodba za izdelavo projektne dokumentacije za povezovalno cesto - parkirišče 
Falska cesta – Knifičeva,  

− Pogodba in projektna dokumentacija za parkirišče na Šarhovi poti, ki se izvaja v tem 
proračunu, 

− V petek imajo sestanek z direkcijo za vode glede protipoplavnih ukrepov (v proračunu 
sredstva namenjena za projektno dokumentacijo), 

− Županja jih je obvestila, da se bodo skeletni ostanki, ki so se našli pri prenovi trga v Rušah, 
lahko pietetno pokopali v grobnico (spomenik v središču Ruš). 

 
 
Ob zaključku seje se je županja zahvalila za udeležbo in zaželela lep večer. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.55. 
 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
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